

Dalhousie University
"ESL for Study In
Canada"
Summer Program
达尔豪斯大学
暑期英文夏令营

July 18 – August 15, 2015



DALHOUSIE UNIVERSITY Instring Minds

About Dalhousie 达尔豪斯简介

- Was founded in 1818, Halifax, Nova Scotia
- 1818年建校于新斯科舍省省会哈利法克斯市
- Biggest University in Atlantic Provinces, Canada
- 加拿大大西洋海岸数省中最著名且最具规模的大学
- Listed in the top 10 universities in Canada
- 评为加拿大前10所重点大学之一
- 12 Faculties, more than 180 degree programs
- 共有12个学院,提供180多个学士,硕士,及博士学位专业
- Year 2013-14: over 18000 students
 - 1830 international (over 110 countries) over 2000 now
- 2013-14学年, 学生人数超过18000
 - 1830 国际学生 (来自110多个国家)



About Dalhousie 达尔豪斯简介

- Number of professors in 2013: 1085
- 2013年教授人数为1085人
- 90% of faculty with PhD or Doctorate
- 90%的教师拥有博士学位
- 53 Canada Research Chairs at Dalhousie
- 53名国家首席研究员(相当于中国院士)
- Student to teacher ration of 16:1
- 学生与老师比率为16:1
- More than 140 million awarded annually to Dalhousie in external research grants and awards
- 每年超过1.4亿加币(约8.5亿人民币)的研究经费



Overview of Halifax, Nova Scotia



http://www.halifaxinfo.com/







Introduction of Course 课程简介

This course is designed for university students who want to come to Canada to study.

本课程为有意向赴加拿大学习的同学准备。



Introduction of Course 课程简介

Typically, the students in this class will have at least one year of university experience in their home country and may be considering either coming to Canada to complete their undergraduate degree, to do a combined degree if there is a partnership agreement between their home university and a Canadian university, or to prepare for the possibility of doing post-graduate study in Canada after completion of their Bachelor's degree in China

通常,参加该课程的同学必须已有在本国大学一年的学习 经历,并且有计划去加拿大继续学习,或者是参加合作项 目的学生已在本国大学完成两年的学业后赴加拿大继续完 成后两年的学业,或者已完成国内本科后计划在加国入读 研究学院



Course Content课程简介

- Course length four weeks (2015 schedule described in detail below)
- 课程总长度四周(2015年详细课程表见下页)
- 3 hours per day of class time to practice English skills for reading, listening, speaking and writing
- 每天3小时针对英语学习技巧,在听、说、读、写方面进行集 训提高
- Interacting with the English Language 10 hours per week, including learning the skills to prepare for the IELTS, if desired
- 每周10小时的英语交流学习,包括雅思备考的学习技巧。
- Explore Nova Scotia three field trips
- 新斯科特省旅行—三次短途旅行



Date	Activity
Saturday July 18 and Sunday July 19, 2015 7月18和19日,周六 周日	Arrival in Halifax, Registration at residence Receive program packs Sign student contract Dalhousie and Halifax walking tour 抵达哈利法克斯,去住处登记。领取项目相关资料,签署学生合约。步行游览达尔豪斯大学校园和哈利法克斯市。
Monday, July 20 7月20日,周一	Course meeting and diagnostic test 课程会议和课前测试
Tuesday, July 21 7月21日,周二	Course begins 课程开始



Date Activity Tuesday July 21 to Every day (Monday to Friday) Friday August 14 9:00 – 12:00 – Intensive Classes (Reading, 7月21日至8月14日 Listening, Speaking, Writing) 周一至周五每天上午9点至12点--听说读写集训 *Mon. August 3 is a 课程 Holiday- no classes Monday, Tuesday, Wednesday, Thursday *8月3日周一,是法 1:30 to 4:00 – choice of 2 activities: (select 定假日,学生不上课。 one from Group A, and one from either Group B or Group C) 周一至周四,每天下午1点30至4点--自行选择 两个活动(A组二选一,B组或C组选择一个)

Group A Group B Group C Performing Arts **IELTS** preparation Radio documentaries TOEFL IBT Idioms in Everyday Use Everyday English preparation • 广播采访 • 表演艺术 • 雅思备考 日常俚语 • 每日英语 • 托福备考



Date	Activity
Sunday, August 16	Depart Halifax
8月16日,周日	离开哈利法克斯
Weekend Activities	
周末活动	
Activity 1	Day trip to Peggy's Cove and Lunenburg
活动1	佩吉湾一日游
Activity 2	Day trip - Blueberry Picking
 活动 2	采蓝莓
Activity 3	Day Trip – Picnic and Swimming at Dollar Lake
	野餐活动
活动3	



Campus Life校园生活





Campus Life校园生活





Course Fees 课程费用

- \$3000 CDN (per person) 3000加币(每人)
- Includes all classes, accommodation and the three weekend activities described above

包括全部课时费,住宿以及前面提到的三次周末活动

 NOTE: Travel, Travel Visas, Meals, souvenirs and Incidentals are not included

注意:不含旅行机票、旅行签证、伙食、纪念品以及其他私 人开支。



Useful Information 1 其他信息 1

- Classes will be held in the Mona Campbell Building, one of the newest buildings on campus. The Mona Campbell Building is located next to the Library and two minutes from the Student Union Building. The classrooms are outfitted with the latest technology. There is WIFI throughout the building and the campus.
- 上课地点在最新的教学楼之一,Mona Campbell教学楼。
 Mona Campbell教学楼靠近图书馆,步行两分钟可至学生活动中心大楼。教学楼内有最先进的教学设施。Wifi 覆盖所有教学楼和整个校园。





Useful Information 2 其他信息 2

- Accommodation will be provided in one of the university's residences. All the residences are located within a short walking distance from the centre of campus.
- 住宿地点在学校学生宿舍。所有的学生宿舍都距离学校中心不远,可步行上学。



Useful Information 3 其他信息 3

- Dining Hall service for breakfast, lunch and dinner is \$225.00CDN per week. Students may make use of nearby restaurants if meals are not suitable or available at the university residence.
- 学校食堂提供早餐,午餐和晚餐,每周\$225加币。如果不习惯学校食堂或者学校食堂不开放,可以在学校附近的餐馆自行用餐.